# You Do Not Want to End Up in Hell!



你不想到的下一站, 地獄!

(Lu. 路16:19-23)





Based on the example of the rich man and Lazarus, our final destination may reveal through the examination of our attitudes and experiences of living.

從財主和拉撒路的案例,我們可以 察驗我們生活的態度和下一站目的 地的關係。



### Rich man 財主



## Beggar 討飯吃





Rich man 財主

Beggar 討飯吃

Dressed 穿著

Sores 渾身生瘡



Rich man 財主

Beggar 討飯吃

Live 住所

Mansion 超大房子 Mansion Gate 應該瞓街



Rich man 財主

Beggar 討飯吃

Profession 職業

Party everyday 遊戲人間 Beggar 討飯渡日



Rich man 財主

Beggar 討飯吃

Attitude 生活態度

Enjoy life 享受人生 Fight for life 為生活奮鬥



Rich man 財主

Beggar 討飯吃

Destiny 結局

Hade/Hell 陰間/地獄

Heaven 天堂



### Rich man 財主



## Beggar 討飯吃





# Is there a problem for the rich man to have sumptuous feast every day?

財主天天奢華宴樂有問題嗎?



# Do you feast sumptuously every day?

你有沒有天天奢華宴樂呢?

# 2. Live presentation of hell 下一站實況介紹

(Lu. 路16:24-26)





### 2. Live presentation of hell 下一站實況介紹

This paragraph is not just to reveal the reality of hell, but also to enforce the truth of vengeance for sin.

這部分經文不只是透露地獄的現實

,也在罪孽報應的真理問題上有所

提示。



## 2. Live presentation of hell 下一站實況介紹

#### Hell 地獄

In Flame 火焰的乾渴

Torment 痛苦的

With memory 有記憶的

Ultimate 終極的

Not changed 不能改變的

# 3. How to escape from hell? 怎樣跳過下一站?

(Lu. 路16:27-31)





## 3. How to escape from hell? 怎樣跳過下一站?

Most people think that they are rich in the knowledge of the law, and they are perfect in righteousness. Since they are in need of nothing; repentance to God is out of their imagination.

人們對律法知識是豐富的,並認為他們的公義是完美。由於以為什麼都有 ;向上帝悔改是超出於他們的想像。



## 3. How to escape from hell? 怎樣跳過下一站?

# Have you ever thought why the rich man want to save his brothers?

有沒有想過為什麼財主 要救他的弟兄?

# Conclusion 結論





#### Conclusion 結論

The rich man ended up in hell because he chose to live for himself, and not care about the others.

財主的下一站在地獄成為最終站, 因為他選擇了為自我而活,完全不 關心其他人。



#### Conclusion 結論

Even the greatest miracle will have no effect on those who are determined not to believe. If a man does not wish to hear, he cannot hear.

即使最偉大的神蹟,對那些堅決不相信的人是不會有效果。如果人們 不願意聽到,他們就不會去聽。





# Your attitude of living directly affects your future destiny.

你的生活態度,

直接影響你未來的下一站。



# There is only one thing in common for Heaven and Hell: both are forever.

天堂與地獄唯一相同的地方, 都是永遠的!



And the devil who had deceived them was thrown into the lake of fire and sulfur where the beast and the false prophet were, and they will be tormented day and night forever and ever.

**Revelation 20:10** 

那迷惑他們的魔鬼被扔在硫磺的火湖裡,就是獸和假先知所在的地方。 他們必畫夜受痛苦,直到永永遠遠。 啟示錄 20:10